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Generalforsamling Høng Bridgeklub 

d. 24.august 2020 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent: 
 
Birger Jensen og Morten Hansen. 
Birger Jensen konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt med de 
gældende regler. (Pga. Covid 19 blev generalforsamlingen udskudt fra april må-
ned.) 
 

2. Formandens beretning: 
 
Sonja aflagde beretning og kom ind på følgende: 
Der blev i 2019 spillet sommerbridge 17 gange med et gns. på 60 spillere, en 
fremgang på 26,4% i forhold til 2018 hvor gns. var 47,3 spillere. Ganske flot. 
 
Turneringen startede i sept. med 103 betalende medlemmer. Vi har 3 grupper af 
medlemmer: primær, klub og passive. De passive medlemmer betaler et lavere  
kontingent pga. at forbundet kræver at man er medlem af DBF for at spille substi-
tut. 
I oktober 2019 startede begynderundervisning og det har Birger haft ansvaret for 
med hjælp af fru Lene. Tak for jeres store indsats. 
 
Gæsteundervisning med Peter Nielsen blev aflyst 2 gange pga. manglende tilslut-
ning. Ærgerligt, men der skal være et acceptabelt antal for at bruge vores fælles 
penge til eksterne undervisere.  
 
Juleafslutning blev afholdt med 68 deltagere. 
 
Kyndelmisseturnering blev afholdt i starten af februar med 120 deltagere, samme 
antal som året før. Fra landbrugsskolens side havde man bedt om at få lov til at 
give et tilbud på maden, så Anni og jeg aflagde besøg hos køkkenlederen for at 
forklare om vores ønsker, der matchede det som vi var vant til. Vi fik efterføl-
gende et tilbud på kr. 268. pr. person, hvilket vi takkede pænt nej tak til, da øko-
nomien ikke kunne holde sammen, og vi ville komme ud med et underskud. Lejen 
på hallen steg herefter fra kr. 2400 til kr. 3200. Det fik jeg dog forhandlet ned til kr. 
2800, da jeg forklarede, at vi alle år havde måttet gøre rent i både hal og toiletter 
inden vores turnering. Desuden skulle vi nu betale kr. 1200 for leje af køkkenet, 
selvom vi havde vores egen dame med til at gøre rent efter os. Det var også en 
ny udgift.  
 
Efterfølgende har vi i bestyrelsen bestemt, at vi vil prøve at finde et andet sted til 
afholdelse af turneringen. Det arbejdes der videre på. I marts kom coronaen og 
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det lukkede ned for alle aktiviteter og turneringen kunne ikke spilles færdig. Det 
har betydet at nogle medlemmer har ønsket at stille deres medlemsskab i bero. 
Få medlemmer har meldt sig ud og 2 er faldet væk. Når vi starter ny sæson er vi 
nede på 92 medlemmer. 
 
På EDB-siden har vi været hårdt ramt med hensyn til fejlmeldinger og nedbrud – 
det har været dybt frustrerende. 
 
Først for nylig fik jeg besked på at Bridgecentralen, (vores bridgeprogram) ikke 
fungerer særlig godt med Windows 7, som vores computer har. 
 
Derfor er der nu købt en ny, der skulle kunne klare kravene. 
 
Først på året indkøbte vi også 6 nye Bridge Mates, således at vi var fri for at låne 
til kyndelmisseturneringen. 
 
I det daglige er vi afhængige af, at nogle vil hjælpe bestyrelsen bl.a. med rengø-
ring, kortlægning, kaffebrygning, opdækning og afrydning til spilleaftener, holde 
udendørs arealer, og alt det der er nødvendigt, for at vi kan fungere som klub. 
 
En stor tak til hele det team, der har ydet en indsats. 
 
Klubmestre i år for tirsdagsklubben er Flemming Nielsen og Arne Poulsen. 
For torsdagsklubben er det Arne Poulsen og mig selv(SR). 
 
I bestyrelsen har vi valgt ikke at udnævne klubmestre for hold, da der 2. spille-
gang var fejl i regnskabet, som jeg ikke har formået at udrede, og desuden har 
ikke alle hold spillet mod hinanden. 
 
Til slut vil jeg gerne sige tak til Arne Astrup og Morten Hansen, som har valgt at 
udtræde af bestyrelsen efter denne generalforsamling, men også stor tak til de 
øvrige bestyrelsesmedlemmer for godt samarbejde. 
 
Når jeg har valgt at stille op til formandsvalget igen, skyldes det dels denne besty-
relse, men også at alle medlemmer er venlige og gode ved hinanden, således at 
vi har et godt ry ude omkring. 
 
Tak for ovenstående sæson. 
 
Der var et spørgsmål fra Ole Skov Jensen vedr. manglende referat fra 2018. Det 
ligger under generalforsamlinger på hjemmesiden. 
 
Der var ikke flere spørgsmål, og beretningen blev godkendt. 
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3. Regnskab for 2019: 
Anni Engkebølle gennemgik regnskabet som ser vældig godt ud med et mindre 
overskud for 2019.  
 
Ole Skov Jensen spurgte ind til det mindre overskud på sommerbridge, hvilket 
skyldes et mindre salg af øl, vand og kaffe. 
 
Der er også købt en ny printer og 6 nye Bridge Mates. Regnskabet blev godkendt. 
 

4. Kontingentet blev foreslået uændret fra året før, hvilket 
blev godkendt. 
 

5. Der var ingen indkomne forslag. 
 

6. Der var tilslutning til opstart af holdturnering med udelukkende positive tilkendegi-
velser. 
 

7. Sonja hænger lister op vedr. tilmelding til div. arbejdsopgaver. 
 

8. Sonja blev genvalgt som formand. 
 

9. Niels Jørgen Jensen og Ruth Klein blev nyvalgt til bestyrelsen. 
 

10. Brian Tang Jensen blev genvalgt som suppleant og Hanne Hansen blev nyvalgt 
som suppleant i stedet for Bent Madsen. 
 

11. Lene Merry blev genvalgt som revisor og Ingvar Jensen blev nyvalgt som supple-
ant. 
 

12. Der var genvalg til alle turneringsledere: Sonja Rasmussen, Brian Tang Jensen, 
Arne Poulsen og Martin Rather. 
 

13. Der var genvalg til appeludvalget: Brian Tang Jensen, Martin Rather og Arne 
Poulsen. 
 

14. Under eventuelt omtalte Birger begynderundervisningen, hvor der i 2019 var op til 
16 deltagere inden coronaen stoppede denne. 
 
Ruth Klein roste undervisningsaftenerne og opfordrede flere til at komme. 
 
Tove Nielsen takkede bestyrelsen for et godt arbejde og for et hyggeligt sted at 
komme.  
 
Til slut takkede Sonja Birger for dirigenthvervet og afsluttede generalforsamlin-
gen. 
 
 

 


